
vrijdag, 31 augustus 2012

Reuver leeft onder zijn standReuver leeft onder zijn
AMBITIES Trainer Gé de Renett moet komend seizoen met zijn ploeg om de prijzen meedoen

door Roel Heynen

Zevenhonderd leden en veel jeugd-
teams, waarvan een aantal ook nog
eens op een hoog niveau acteren.
En toch speelt het eerste elftal van
Reuver komend seizoen in de vijfde
klasse. Nooit eerder speelde het
vlaggenschip zo laag.

en middag rondlopen op
sportpark Dijckerhof in
Reuver levert een weinig
rooskleurig beeld op van de
plaatselijke trots. „Hoe kan
een club als deze nou zo laag

spelen?”, meent de ene Reuvernaar. „Dit is
een schande. Reuver moet toch op z’n minst
in de top van de vierde klasse mee kunnen
doen en eigenlijk zelfs een stabiele derdeklas-
ser kunnen zijn”, stelt een andere.
Voorzitter (technische zaken) Hai Heesak-
kers is het voor een groot deel met die
kritiek eens. „Voor deze club is de vijfde klas-
se gewoon te laag. Punt”, zegt de voorzitter
ronduit. „De ambitie om in de middenmoot
van de derde klasse te spelen is er ook.”
Reuver werkt met twee voorzitters.
Naast Heesakkers is dat Geert Teunissen, die
de commerciële zaken afhandelt. „We doen
dat nu al ongeveer twaalf jaar samen en ik
kan het elke club aanraden”, meent Heesak-
kers.
Reuver haalde vorig seizoen onder leiding
van trainer Roel Schreurs 23 punten. „Nor-
maal gesproken ben je met dat aantal veilig”,
weet Heesakkers. „Bij ons dus niet.
Veel ploegen waren aan elkaar gewaagd.
In zo’n situatie komt het dan vaak aan op de
kwaliteit die je op de bank hebt zitten.
Wij kregen last van veel nogal langdurige
blessures. Conclusie was dat we niet genoeg
kwaliteit hadden om dat op te kunnen
vangen. Daarbij verloren we vaak met kleine
verschillen. Achteraf gezien zat gewoon alles
tegen.”
Ruim drie maanden na de vermaledijde de-
gradatie, kijkt de club alweer vol optimisme
naar de toekomst. Gé de Renett is de opvol-
ger van Roel Schreurs als trainer van het eer-
ste elftal. Een nieuwe trainer met een geheel
andere werkwijze. Heesakkers: „De Renett
heeft bij alle clubs tot nu toe bewezen dat
hij spelers beter maakt en om de prijzen wil
meedoen. En hij is hier al eens eerder trai-
ner geweest. Daarom denk ik dat we de juis-
te keuze gemaakt hebben. Die keuze is trou-
wens al in december genomen en heeft dus
niets met de degradatie te maken. Schreurs
heeft het de afgelopen jaren goed gedaan
hier. Achteraf kun je jezelf misschien afvra-
gen of hij niet een jaar te lang is gebleven.

E

Maar in de winterstop stonden we nog in de
middenmoot. Schreurs is een trainer die
veel goede dingen heeft gedaan voor de hele

club. Gé de Renett is daarentegen vooral
met het eerste team bezig.”
De nieuwe trainer is vol vertrouwen, maar

ook realistisch. „Iedereen wil promoveren”,
trapt de coach een open deur in. „Maar er is
het afgelopen jaar veel gebeurd bij deze club.
De spelers komen uit een heel rotte situatie.
Mijn doel is om ze beter te maken en te
zorgen dat we om de prijzen meestrijden.
In de voorbereiding pakken ze dat goed op,
maar hoe reageren ze als we straks een tegen-
slag krijgen? Dat is afwachten. In de eerste
weken zie ik in ieder geval een gretige groep.
En wie het niet op kan brengen, zal uiteinde-
lijk afhaken.”
Reuver speelde in de voorbereiding met nog
vijf andere clubs uit de regio een oefentoer-
nooi. De oranjehemden bereikten de finale

en wonnen die van buurman Bieslo.
Al waren ze dat ook aan hun stand

verplicht natuurlijk. De Renett: „Als
ik dat zie, denk ik dat het realis-

tisch is om een prijs te pakken.
Misschien wel het kampioen-

schap.”

Reuver-trainer Gé de Renett: „Een prijs is realistisch. Misschien wel het kampioenschap.”  foto Franco Gori


